运通假期 CETT Holiday



Nights Seoul. Jeju Island. Nami Island



首尔、济州岛、南恰岛、"韩国华饭"秀

k 欣赏"韩国拌饭"秀

* 免费穿上韩服拍照留念

- * 乘船至南恰岛,韩剧《冬季恋歌》男女堕入爱河的外景拍摄地
- * 畅游浪漫唯美的济洲岛,探访泰迪熊农园,参观精致又逗趣的可爱泰迪熊

* 品韩式风味: 人参香浓鸡汤、鲍鱼粥、铁板炒肉、黑猪烧烤等等.

Day 01 Kuala Lumpur ~ Incheon

(D)

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your flight to Incheon. Upon arrival, meet and assist by tour guide. After that
proceed to hotel.

Day 02 Incheon ~ Seoul ~ Jeju Island

(B/L/D)

- Pass by <u>Blue House</u>
- <u>Gyeongbok Palace(Hanbok Photo)</u> is the royal palace of the Lee dynasty, South Korea is the feudal society of the last dynasty of the political center
- The <u>National Folk Musuem</u> display the life style of the Joseon Dynasty in each district according to the region, function time and type
- Transfer to Jeju Island by evening flight
- Visit Jungang Underground Shopping Center

Day 03 Jeju Island

(B/L/D)

- Visit the <u>Seongsan Sunrise Peak</u>, where you can enjoy the spectacular natural surroundings.
- Explore Seongeup Folk Village, a folk and history museum with miniature display of traditional villages.
- To <u>Jeju Glass Castle</u>, is a glass art theme park featuring an exhibition hall, garde and models and models all made entirely out of glass.
- O'Sulloce Tea Museum enjoy Korean tea
- Seopjikoji Hill lighthouse and church and the sea of beautiful.
- Visit Mysterious Road, experience the strange phenomenon of going uphill when your vehicle's engine is turned off.
- Proceed to <u>Yongduam Rock</u> or "Dragon Head Rock", an unsual lava formation that look like a roaring dragon rising from the sea in to the sky

Day 04 Jeju Island ~ Seoul ~Gangwon-do

(B/L/D)

- Transfer back to Seoul by domestic flight
- Proceed to enjoy a boat ride to Nami Island, the filming site of the popular Korean drama serial, "Winter Sonata".
- **SKI Lesson** (excluded ski equipment & ski siut)

Day 05 Gangwon-do ~ Seoul ~ Suwon

(B/L/-)

- Transfer back to Seoul
- Shopping at <u>Dongdaemum Market</u>, the largest wholesale and retail shopping district in Korea.
- Visit the Lottle World Tower (included observatory)
- <u>Lottle World Aquarium</u> The largest aquarium in downtown Seoul is home to 650 different types of marine life. The Merging Society has an 85-meter –long submarine tunnel.
- <u>Lottle World</u> (Inc. day -pass) is a major recreation complex in Seoul, South Korea. It consists of the world's largest indoor theme park. An outdoor amusement park called "Magic Island" an artificial island inside a take linked by monorail, shopping malls, a luxury hotel, a Korean folk museum sports facilities, and movie theaters.

Day 06 Suwon ~ Seoul ~ Suwon

(B/L/D)

- <u>Bukchon Hanol Village</u>. Changdeokgung and Jongmyo, Kitamura Hanok Village is a Korean traditional residential area with a long history of 600 years in Seoul
- the Korean President's residenceStop by the Ginseng Outlet, Shinsegae Duty Free Shop ,Dietary Supplement and Cosmetic Shop
- N Seoul Tower outward+ Love Locks Wall
- Shopping at Myeondong, a major shopping district lined with quality branded goods shops.
- Enjoying BiBAP Show

Day 07 Suwon ~Seoul ~ Incheon ~ Kuala Lumpur

(B)

- Proceed to a <u>Local Food Product Shop</u> for purchasing some authentic Korean local products.
- Transfer to Incheon International Airport for your flight back home.

第一天 吉隆坡 ~ 仁川

(晚餐)

集合于吉隆坡国际机场,搭乘国际航空班机飞往仁川。抵达后,由当地导游接。接着送往酒店休息

仁川~首尔~济州岛

(早餐/午餐/晚餐)

- 途经**青瓦台**,韩国总统府。
- **景福宫(韩服照片)**是李氏王朝的王宫,也是韩国封建社会末代皇朝的政治中心
- **国立民俗博物馆**将朝鲜时期的生活状态,按照地域、功能、時代、類型等在各區展示
- 搭乘国内航班飞往济州岛
- 前往**中央地下商场**购物

第三天 济州岛

(早餐/午餐/晚餐)

- 游览城山日出峰,登封眺望非常壮观,景色美不胜收,令人叹为观止。
- 参观<u>城邑民俗村</u>,一个展示传统村庄的民俗村和历史博物馆。
- 前往<u>玻璃城堡</u>,韩国首个以玻璃为主题而建成的艺术博物馆,分室内及室外 6 大主题馆。
- O' Sulloc Tea Museum 欣赏韩国茶的文化
- Seopjikoji Hill 涉地岬 灯塔和教堂还有海的美丽,景色漂亮
- 在神奇之路上, 可亲身体验把车子引关掉, 却能上山坡的奇特经历。
- 游览龙头岩,是济州岛上火山熔岩构成一个奇景,恰合一头怒吼咆哮的巨龙自海中腾飞上天。

济州岛~首尔~江原道 第四天

(早餐/午餐/晚餐)

- 乘搭国内航班飞返首尔
- 乘船到南恰岛,韩剧《冬季恋歌》的外景拍摄地点。漫步于罗曼帝克的林荫道,参观剧情介绍和不同的拍摄地点。
- 滑雪课 (不含滑雪装备&滑雪服)

江原道~龙仁~首尔~水原 第五天

(早餐/午餐/-)

- 乘坐巴士返回首尔
- 送往**东大门市场**购物,韩国最大的批发与零售商业购物区。
- 游览乐天世界塔(含天文台)
- <u>乐天世界水族馆</u>首尔市区最大的水族馆,养有650种不同种类的海洋生物。全馆分为:韩国之河,亚马孙河等13个主题,并社有长达85米的 海底隧道,站在隧道内犹如置身海底世界。
- <u>乐天世界</u>(含一天通行)室内主题公园是世界最大的室内游乐园之一,并位于韩国首尔的大型娱乐设施,它包括一个大型室内主题公园,户外 游乐园,韩国民俗村,电影组成的一个领域,之间由单轨铁路连接。

水原~首尔~水原 第六天

(早餐 / 午餐 / 晚餐)

- 北村韩屋村 位于景福宫、昌德宫和宗庙之间,是一处在首尔有着 600 年悠久历史的韩国传统居住区
- 参观人参公卖局,新世界免税店,护肝宝专卖店和韩国化妆品。
- 首尔塔+ 爱情锁墙
- 前往**明洞**购物街,位于首尔市中心的明洞,是韩国潮流的指标,服装店和精品店都集中在这里。
- 可观赏韩国'拌饭秀'

第七天 水原 ~首尔~ 仁川 ~ 吉隆坡

(早餐)

- 送往土产店购买一些道地的韩国土特产。
- 送往仁川国际机场乘搭航班返回温暖的家。

备注: 团体只安排中文导游。英文导游 只提供于独立团,并额外收费 USD30/ 人。全程提供中韩式餐食。

Hotel 酒店



Incheon 首尔 :Secret Hotel/SML (Local 4 *) Jeju Island 济州岛 : Cheju Galaxy Hotel / SML (4*) Gangwon-do 江原道: Oak Valley Resort / SML (5*) Suwon 水原 : Landmark Hotel Suwon / SML (4*)

Special Flavor



Korean Chinese Food 韩国中餐, Gamja-tang 猪骨配土豆炖肉, Grilled Mackel Fish+Mini Hanjeosik 烤鱼+小吃, squid Bulgogi+ Hallasan Fried Rice 鱿鱼+炒饭, abalone Seafood Steamboat 鲍鱼海鲜火 锅, Chicken Dakgalbi 春川铁板鸡排, Pork + Squid Bulgogi 猪+鱿鱼, Ginseng Chicken Soup 人参鸡 +香浓鸡汤+长寿面+人参酒+季节小菜, Seafood buffet 海鲜自助餐, Korean BBQ 韩国烧烤, Raw Octopus 生吃八爪鱼

Optional Tour 自费项目

Jeju Island 济州岛 - Submarine 乘坐潜水艇: 50,000won for Adult / 50,000 won for Child

(Subject to charge)

Tour Fare 团费:

Departure 出发日期:

> Tour Fare Included 团费含 : Hotel Accommodation, Meals, Coach Transfer In & Out, Return Air Ticket, Entrance Fees & Local

Tourist Guide

行程上之酒店、膳食、交通接送、国际机票、观光点入门票及导游.

➤ Tour Fare Excluded 团费不含 : Malaysia Airport Tax, Korea Airport Tax, Korea Domestic Airport Tax, YQ Tax, YR Tax,

Local Tour Guide & Driver Tipping

吉隆坡出境机场税、韩国出境机场税和内陆机场税、航空保险税、燃油税、导游与司机小费.

* 最后确认的行程将以旅行团抵达各地后由接待社安排为准 / The Itinerary Is Subject To The Final Discretion Of The Local Land Operator

UPDATE ON: 25/04/2018